

# PROTOKOLL FRA STYREMØTE NR. 7 I VANSJØ/SVINNDAL IL

Styremøte nr. 7 avholdt fysisk mandag den [28.04.2025 18:00].

**Til stede fra styret:** Ivar Henriksen, Renata Orban-Kereki, Ida Steinsmo, Kenneth Hvedding, Evy Adriana Kristiansen, Ole Herman Fjeld, Marianne B. Voldengen, Per Weum

**Meldt forfall:** Pål Stene

Referent: Renata Orban-Kereki

Styreleder åpnet styremøte nr. 7, 28.03.2025, kl.18.00

Det ble ikke fremmet innvendinger til innkallingen eller saklisten.

Møtet var vedtaksført.

Det var ingen habilitetsinnsigelser knyttet til saker som lå til behandling.

## Sakliste

## Innhold

|                                                                |   |
|----------------------------------------------------------------|---|
| Vedtakssaker .....                                             | 2 |
| Sak 1/07/2025: Samarbeid med kontrollutvalget.....             | 2 |
| Sak 2/07/2025: Stiftelsen Kirkebygden – Ny flerbrukshall ..... | 2 |
| Sak 3/07/2025: Treningsavgifter .....                          | 2 |
| Sak 4/07/2025: Innmelding og betaling.....                     | 2 |
| Sak 5/07/2025: Økonomi .....                                   | 2 |
| Sak 6/07/2025:: Fotballgruppen .....                           | 2 |
| Sak 7/07/2025:: Lås og nøkkel .....                            | 2 |
| Sak 8/07/2025:: Styremøter.....                                | 3 |
| Sak 8/07/2025:: Befaring – Volleyballhall .....                | 3 |
| Sak 9/07/2025:: Ny hjemmeside .....                            | 3 |
| Sak 10/07/2025:: Byggedagen .....                              | 3 |
| Sak 11/07/2025:: E-sport .....                                 | 3 |
| Sak 12/07/2025:: Loddslag.....                                 | 3 |
| Sak 13/07/2025: Vipps numre .....                              | 4 |
| Sak 14/07/2025: Sponsorer .....                                | 4 |
| Sak 15/07/2025: Middagsåsen.....                               | 4 |

## Vedtakssaker

### Sak 1/07/2025: Samarbeid med kontrollutvalget

Det ble foreslått at kontrollutvalget får løpende tilgang til regnskapet, da det er enklere å følge opp jevnlig enn å håndtere store mengder data på én gang.

**Vedtak:** Vidar sjekker hvordan dette ble gjort tidligere.

### Sak 2/07/2025: Stiftelsen Kirkebygden – Ny flerbrukshall

Det foreligger en avtale mellom kommunen og stiftelsen om bygging av flerbrukshall. Det er delt ut infoskriv. Detaljer om innhold og maler kommer senere. Kommunestyret skal ta en beslutning innen utgangen av juni. VS ønsker ikke å gå ut med for mange detaljer nå. Plassering er ennå ikke endelig avklart. Stiftelsen har i overkant av 5 millioner, men dette må bekreftes. Håndballen må inkluderes i planleggingsfasen.

**Vedtak:**

### Sak 3/07/2025: Treningsavgifter

Det er foreløpig ikke avklart hva treningsavgiften blir for de yngste gruppene.

**Vedtak:**

Treningsavgiften for fotball skal være 1500 kroner, og for håndball 1200 kroner.

### Sak 4/07/2025: Innmelding og betaling

Det er ønskelig at innmelding skjer utelukkende via nettsiden, da dette forhindrer manuelt arbeid som ellers oppstår på grunn av manglende data. Gruppe- og lagledere har ansvar for å følge opp betalinger.

**Vedtak:**

Det undersøkes om Spond kan tilpasses med spesiell tilgang for dette, og det sjekkes om det er mulig å hente ut rapport over ubetalte.

### Sak 5/07/2025: Økonomi

Det ønskes en økonomisk gjennomgang i hvert møte.

**Vedtak:**

Ida er i innkjøringsfase, men vil ta ansvar fremover.

### Sak 6/07/2025:: Fotballgruppen

Det er fortsatt ikke på plass en person som kan påta seg rollen som leder.

**Vedtak:**

De må fortsette arbeidet med å finne en egnet kandidat til rollen. Det er viktig at dette løses raskt, da det haster å få på plass en person som kan ta ansvar og bidra til å drive arbeidet videre.

### Sak 7/07/2025:: Lås og nøkkel

Låsene fungerer ikke som de skal på alle steder, og det er behov for å få undersøkt dette nærmere.

**Vedtak:**

Det ble besluttet at Lexow kommer mandag kl. 18:00 for å se på låsene og vurdere situasjonen. Det viktigste er at systemet fungerer som det skal, og det er ikke avgjørende hvilket merke som benyttes.

I tillegg bør det vurderes å bytte koden på toalettene, da ungdom har klart å komme seg inn sent på kvelden.

#### [Sak 8/07/2025:: Styremøter](#)

Leder orienterer hovedstyret om at han på grunn av jobbmuligheter muligens ikke vil kunne delta på alle styremøtene fremover.

##### **Vedtak:**

Det ble besluttet at møtene likevel skal gjennomføres uten ham dersom han ikke har anledning til å delta. Det er også behov for å sette opp datoer for kommende møter, slik at gruppene kjenner til fristene for innsending av saker og eventuelt kan delta i starten av møtene.

#### [Sak 8/07/2025:: Befaring – Volleyballhall](#)

Kommunen tilbyr en befaring i den nye volleyballhallen.

##### **Vedtak:**

Det ble besluttet at informasjon om befaringen skal sendes ut til alle gruppene, slik at de som ønsker det, kan delta. Datoen for befaringen ble satt til 6. mai.

#### [Sak 9/07/2025:: Ny hjemmeside](#)

Den gamle Spoortz-hjemmesiden avvikles 1. juli. Når overføringen er fullført, vil vi lansere en ny og bedre fungerende hjemmeside som vi håper vil være til glede for alle.

##### **Vedtak:**

Renata starter arbeidet med å flytte innholdet og bygge opp den nye siden. Alle gruppene vil bli informert om at nettsiden kan oppleves som ustabil og at det kan forekomme noe nedetid i løpet av overføringsperioden. Vi gjør vårt beste for å unngå dette og sørge for en så smidig overgang som mulig. Overgangen vil ikke påvirke bruken av Spond-appen.

#### [Sak 10/07/2025:: Bygdedagen](#)

Bygdedagen arrangeres i juni. Tidligere år har V/S fått lov til å ha stand med salg av pinnevafler, og det samme ønsker vi å gjøre i år. Vi har oppskrift på pinnevafler, maskin, telt og klassesystem tilgjengelig på lager. Det vil bli sendt ut en e-post til alle gruppene for å høre hvem som ønsker å ta på seg denne oppgaven.

##### **Vedtak:**

Hovedstyret ønsker å tilby denne inntekten og jobben til undergruppene. Hvis én gruppe melder seg, får de ansvar for hele dagen, inkludert oppsetting, salg og nedrigging, og beholder hele inntekten fra matsalget. Dersom to eller flere grupper melder seg, vil dagen deles opp, og den totale inntekten fordeles likt mellom gruppene.

#### [Sak 11/07/2025:: E-sport](#)

E-sport har kommet med flere spørsmål som må følges opp. Det må blant annet undersøkes om husforsikringen dekker e-sportutstyr når det tas med ut, for eksempel til turneringer. I tillegg har e-sport tidligere søkt om å opprette egen nettbutikk, men fått avslag, og denne saken må finnes igjen i dokumentasjonen. Det må også sjekkes hvordan webshop-leverandøren "supporter.no" fungerer. Når det gjelder dopapir, kjøpes dette sentralt, og kostnadene fordeles.

##### **Vedtak:**

Det skal undersøkes om husforsikringen dekker e-sportutstyr ved bruk utenfor huset. Den tidligere saken om e-sports søknad om egen nettbutikk skal gjenfinnes i dokumentasjonen. Funksjonaliteten til webshop-leverandøren "supporter.no" må vurderes. Dopapir kjøpes sentralt, og kostnaden fordeles.

#### [Sak 12/07/2025:: Loddslag](#)

Det har vært en del spørsmål den siste tiden angående loddslag.

##### **Vedtak:**

For å sikre god oversikt og kontroll er det viktig at hovedstyret blir informert i forkant av loddosalget. Gruppene må også følge gjeldende retningslinjer for loddosalg nøye.

#### [Sak 13/07/2025: Vipps numre](#)

Det finnes for mange Vipps-numre, og det er behov for å rydde opp i dette for å få bedre kontroll og oversikt.

##### **Vedtak:**

Det skal lages en oversikt over alle Vipps-numre, og det må utarbeides retningslinjer for bruk av disse. Økonomiinstruksen må også finnes frem og brukes som grunnlag i arbeidet.

#### [Sak 14/07/2025: Sponsorer](#)

Vi har i dag liten oversikt over både aktuelle og tidligere sponsorer. For å forbedre dette bør det lages en samlet oversikt over tidligere og potensielle sponsorer.

##### **Vedtak:**

For å forbedre dette bør det lages en samlet oversikt over tidligere og potensielle sponsorer. IL-hovedstyret vil gjerne rette søkelyset mot større aktører sentralt. Det er imidlertid en utfordring å finne sponsorer, da mange ikke opplever at de er en del av aktiviteten. Derfor er det viktig å jobbe aktivt med å inkludere og engasjere potensielle sponsorer.

#### [Sak 15/07/2025: Middagsåsen](#)

I dag har vi lite kontakt med Middagsåsen, og det er behov for å bedre samarbeidet. Det skal derfor arrangeres et møte for å få oversikt over hvordan samarbeidet fungerer.

##### **Vedtak:**

Det skal tas et møte for å kartlegge samarbeidet med Middagsåsen, og de inviteres til neste hovedstyremøte. Det sendes også ut informasjon til ikke bare Middagsåsen, men alle lagene om kontaktpersoner og styrets sammensetning med ansvar.